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 7.5 Hp
Studietakt = 100%
Nivå och djup = Grund   
Kursledare = Cecilia Mark-Herbert 

Värderingsresultat

Värderingsperiod: 2020-02-12   -   2020-03-04 
Antal svar 15
Studentantal 22
Svarsfrekvens 68 % 

Obligatoriska standardfrågor

1.   Mitt helhetsintryck av kursen är:

 
Antal svar: 15 
Medel: 4,2 
Median: 4 

1: 0
2: 0
3: 1
4: 10
5: 4
Har ingen uppfattning: 0

2.   Jag anser att kursens innehåll hade en tydlig koppling till kursens lärandemål.

 
Antal svar: 15 
Medel: 4,5 
Median: 4 

1: 0
2: 0
3: 0
4: 6
5: 6
Har ingen uppfattning: 3



3.   Mina förkunskaper var tillräckliga för att tillgodogöra mig kursen.

 
Antal svar: 15 
Medel: 4,6 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 1
4: 4
5: 10
Har ingen uppfattning: 0

4.   Jag anser att kursinformationen var lättillgänglig.

 
Antal svar: 15 
Medel: 4,0 
Median: 4 

1: 0
2: 2
3: 3
4: 3
5: 7
Har ingen uppfattning: 0

5.   Kursens lärandemoment (föreläsningar, litteratur, övningar med mera) har stöttat mitt lärande.

 
Antal svar: 15 
Medel: 4,3 
Median: 4 

1: 0
2: 1
3: 1
4: 6
5: 7
Har ingen uppfattning: 0

6.   Jag anser att den sociala lärmiljön har varit inkluderande där olika tankar respekterades.

 
Antal svar: 15 
Medel: 4,7 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 1
4: 2
5: 12



Har ingen uppfattning: 0

7.   Jag anser att den fysiska lärmiljön (exempelvis lokaler och utrustning) var tillfredställande.

 
Antal svar: 15 
Medel: 4,3 
Median: 4 

1: 0
2: 0
3: 2
4: 7
5: 6
Har ingen uppfattning: 0

8.   Examinationen/-erna gav mig möjlighet att visa vad jag lärt mig under kursen, se lärandemål.

 
Antal svar: 15 
Medel: 3,7 
Median: 4 

1: 1
2: 2
3: 4
4: 2
5: 6
Har ingen uppfattning: 0

9.   Jag anser att kursen har berört hållbar utveckling (miljömässig, social och/eller ekonomisk hållbarhet).

 
Antal svar: 15 
Medel: 4,4 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 2
4: 4
5: 8
Har ingen uppfattning: 1

10.   Jag anser att kursen har berört ett genus- och jämställdhetsperspektiv i innehåll och praktik (t. ex.
perspektiv på ämnet, kurslitteratur, fördelning av taltid och förekomst av härskartekniker).

 



 
Antal svar: 15 
Medel: 4,5 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 1
4: 4
5: 8
Har ingen uppfattning: 2

11.   Jag anser att kursen har berört internationella perspektiv.

 
Antal svar: 15 
Medel: 4,3 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 4
4: 3
5: 8
Har ingen uppfattning: 0

12.   Jag har i genomsnitt lagt … timmar per vecka på kursen (inklusive schemalagd tid).

 
Antal svar: 15 
Medel: 32,0 
Median: 26-35 

≤5: 0
6-15: 0
16-25: 2
26-35: 8
36-45: 5
≥46: 0
Har ingen uppfattning: 0

Kursledarens kommentarer
Som helhet har kursen fungerat bra – både innehållsmässigt och praktiskt. Studentgruppen bidrog aktivt i både
föreläsningar och övningar. Vi för vidare önskemål om att kurslokaler skall klargöras tidigare - besked om
undervisningslokaler inte lämnades inte till oss förrän i december (trots att beställning lämnades in i oktober).

Synd att alla inte tar chansen att svara på kursvärderingen (15 av 22), trots att alla har fått ett tydligt önskemål att
göra det, så att vi kan jobba vidare med att utveckla kursen. Vi tackar därför Er (15) som har tagit tid att svara på
kursvärderingen – och kursrepresentanten för en fin insats!

Canvas fungerade bra, men det kräver, som i alla webbaserade system en viss investering från alla som skall
använda det. Vi hade föreläsning på distans vid två tillfällen (kursstart och en gästföreläsare). Vid kursstarten
fungerade uppkopplingen fint, men vid gästföreläsarens, Anders Roos, föreläsning gick hela SLUs websystem ned



(på alla orter). Speciellt TACK till Anders Roos som snabbt gjorde en voice-over så att studenterna fick en chans att
ta del av hans visdom - mycket uppskattat!

De två ämnena marknadsföring och organisation är lite olika i sin karaktär – och det speglas i kursboksval,
föreläsningsinnehåll och övningar. I en grundläggande kurs är katalog kunskap en förutsättning (en vokabulär) för att
kunna analysera data. Vi är glada för att kurs-litteraturen ger en god grund, tillsammans med föreläsningarna och
övningarna. Examinationen (individuell salstenta , tre frågor i marknadsföring och tre frågor i organisationsteori) med
graderat betyg och övningar som bedömdes G/U) är vad kursen har budget för. Alternativa examinationsformer är
helt enkelt för kostsamma. Vi välkomnar i framtiden en digital tentamenssal där studenter skriver sina svar direkt in i
tentamens-dokumentet. Det kan spara lite tid, som då ger möjlighet till fler frågor i lite andra former (flervalsfrågor
etc.) i tentamen. Avancerade kurser examineras med mer betygssatta färdighetsövningar. Välkomna till fortsatta
kurser i marknadsföring och organisationsteori!

Studentrepresentantens kommentarer
Väldigt trevlig kurs med bra stämning. Det fanns många tillfällen för diskussioner som var uppskattat. De flesta av de
studenter som gått denna kurs har naturvetenskaplig bakgrund och är medveten om att denna kurs är mer
samhällsvetenskaplig och skiljer sig mot vad de är vana vid.

Schemat över kursen saknade sal och stämde ibland inte överens med vad föreläsningen innehöll, ett mer korrekt
och uppdaterat schema skulle vara bra till nästa gång. Canvas kan vara svårt att hitta i då olika kursledare använder
det på olika sätt, en genomgång på kursintroduktionen över hur canvas kommer att användas är ett förslag som
skulle kunna göras inför nästa gång kursen ges. Det blev också oklarhet i vart och hur projektarbetet skulle
inlämnas på canvas och tydligare instruktioner för detta kan vara önskvärt.

På organisationsteorin upplevdes det som många exempel från privatlivet som då var svårare att själv applicera
exempel på andra saker. Svårt att diskutera om, och som student vill man inte skriva exempel på tentan om
föreläsarens personliga exempel. Annars bjöd organisationsdelen också på bra diskussioner efter små mindre
gruppövningar, ibland var det väldigt bra skogliga exempel som togs upp. Mer innehållsrika Powerpoints på
organisationsteorin, med mer text och färre bilder har kommit upp som önskemål. En del föreläsningar upplevdes
”flummiga” och lite långdragna kring de ”flummiga” sakerna, hos studenterna upplevdes det ibland segt och att
föreläsningstiden skulle kunna komprimeras och istället kanske lägga in en uppgift.

Gällande examinationerna finns delade meningar. Seminarier som examination istället för tenta är något som
kommit upp som förslag. En del tyckte det var svårt med 3 väldigt stora frågor, om man inte kan en så missade man
väldigt många poäng. Vissa tyckte inte att det stämde överens med vad föreläsaren sa var viktigt och vad som
senare kom på tentan. Andra upplevde att det som kom på tentan var det som hade lagt fokus på. På
marknadsföringsdelen var det tydligare på vilka delar som det lades ner extra mycket fokus på och där föreläsaren
tryckte extra på vissa saker. Det var svårt på organisationsdelen att veta vad som var viktigast att kunna, då det
pratades mycket om allt.

Alla mindre övningar, gruppdiskussioner i båda ämnena och projektarbetet var riktigt bra och lärorika. Mycket trevligt
med fika på muntliga presentationerna. Skulle vara roligt om det gick att ge mer skogliga exempel.

Övriga klagomål som kom var på wifi, vilket inte kursledarna kunde göra något åt men går kanske att vidarebefordra
till ansvarig.

Kursen har i sin helhet varit väldigt bra och lärorik. Duktiga föreläsare som gör föreläsningarna roliga och intressanta.

Kontakta support: support@slu.se - 018-67 6600

mailto:support@slu.se

